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MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise dopravy  
 

 
Zápis z jednání komise při Radě města Litoměřice 
__________________________________________________________________ 

 
konaného dne 05.06.2023 od 15.00 hod. v kanceláři Bc. J. Jakuba v budově MěÚ Litoměřice, 
odboru dopravy a sil. hospodářství, ul. Topolčianská. 
 

Přítomni: 
Ing. Vladimír Matys 
Ing. Lenka Kuchařová 
Josef Krištof 
Ing. Dominik Hanko 
Ing. Petr Pinka 
Lukas Wünsch  
Zdeněk Hofman 
Bc. Tomáš Lipš, Dis. 
 
 
Omluveni: 
Bc. Jan Jakub 
Pavel Ondřich 
 
Hosté: 
Mgr. Jiří Adámek 
Ing. Vítězslav Votruba 
Ing. Venuše Brunclíková, MBA 
 
 
Jednání zahájil a vedl předseda komise Ing. Vladimír Matys.  
 
 
Program:  
 
1. L. Wünsch - doprava v klidu 

2. Informace  - p. místostarosta Mgr. J. Adámek 

3. Projednání žádosti o stanovisko - Mgr. P. Panaš (možnost provozu školního autobusu; 

seřízení semaforů ve městě podle Průzkumu intenzity dopravy, které provedlo Centrum 

dopravního výzkumu, v. v. i. - dle zápisu z Komise životního prostředí ze dne 27.03.2023) 

4. Návrhy na opravy chodníků, vozovek, komunikací apod. od členů komise  

5. Diskuse 

 
1)  

   
L.Wünsch prezentoval svoji avizovanou přednášku „Doprava v našem městě“. Přítomní si ji 
pozorně vyslechli a v průběhu jednání komise se k některým námětům vraceli. Přednáška by 
byla vhodná i na ZM. 
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MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise dopravy  
 

2)  

Místostarosta Mgr. Adámek informoval o řešení problematiky autobusového spojení Litoměřice 
– Praha; o změně majitele, provozovatele parkovacích automatů MPLA na EasyPark (pro město 
žádná finanční změna); změny v MAD v průběhu letních prázdnin; nová lodní doprava Litoměřice 
– Terezín a zpět. 
 
 
3)  
 
Stanovisko k dopisu p. místostarosty Mgr. P. Panaše (resp. Komise ŽP) 
Školní autobus – Komise dopravy konstatovala, že v současné době zřizovat školní autobus 
nedoporučuje, je nutné propagovat „pěší dopravu“, popř. posílit MAD v ranní špičce. 
Seřízení semaforů – komise je toho názoru, že současný stav semaforů v ul. Na Valech je 
vyhovující, maximálně doplnit při výjezdu z ulice Osvobození  přechod pro chodce blikajícím 
symbolem chodce. 
Komise konstatovala, že jí není znám žádný Průzkum intenzity dopravy od Centra dopravního 
výzkumu, v.v.i. 

   

4) 

Někteří členové uvedli návrhy na opravy chodníků, vozovek, komunikací, popř. na možnost 
vzniku nových parkovacích míst (tento bod bude bodem pravidelným), budeme vycházet 
z požadavků a upozornění občanů, řešena otázka zpoplatnění parkovacích míst ve městě.  
 
Ing. V. Matys – chodník u Katastrálního úřadu 
                            vozovka v ul. Stránského 
                            parkoviště v ul. Nezvalova 
Z. Hofman – chodník na Střeleckém ostrově 
                        vozovka u mlýna na Střeleckém ostrově 
Ing. P. Pinka – dopravní zrcadlo Škroupova x Plešivecká 
 
 
5) 
 
Na závěr proběhla diskuse. 

 

Příští termín byl určen na pondělí 04.09.2023 v 15.00 hod v kanceláři Bc. J. Jakuba v budově 
MěÚ Litoměřice, odboru dopravy a sil. hospodářství, ul. Topolčianská. 
 
 
 
Jednání skončeno v 17.00 hod. 

 
Litoměřice 05.06.2023      

 
Zapsal: Ing. Lenka Kuchařová, sekretář komise 
 


